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Mødedato: 14. november 2022 kl. 09:00-10:00,  
Mødested: Lokale 1520- 732, City View  
Mødeemne: Husudvalgsmøde 
 
Deltagere: Repræsentanter fra følgende foreninger og institutter: Biologisk Fredags-
bar, Bioscience, Biologisk Forretningsudvalg, BIOGAS, Tutorforeningen Bio, TKM og 
Bygningsadministrationen 
 

 

1. Præsentation 
 
 
2. Hvordan er det gået siden sidst? 

Foreningerne oplyser, at det er gået godt siden sidst.  
 

• Biologisk forretningsudvalg vil gerne vide, hvem der skal bruge lokalerne i 
kælderen, som Molekylærbiologi tidligere har brugt, da lokalerne ikke er i 
brug nu.  
 
Bygningsadministrationen informerer, at Nat-Tech Bygningsservice beta-
ler huslejen for lokalerne og de skal derfor bruges til lageropbevaring. Ren-
gøringen skal have opbevaringsplads. Under trappen må der grundet 
brandfare ikke stilles ting. Biologi bruger også nogle af lokalerne. 

 
• Foreningerne har generelt brug for mere plads, da det er svært at have 

plads til foreningslivet. De har for nylig haft rengøringsdag, hvor de fik ryd-
det ud, men på trods af det, mangler der stadig plads. Rasmus fra Facility 
Management Øst har været med i kælderen for at se på mulighederne for 
pladsoptimering, da foreningerne efterspørger mulighed for udvidelse af 
pladsen.  
 
Bygningsadministrationen oplyser, at der kan ryddes op i depotlokalerne 
for mere plads. Dertil kan der sættes flere stålreoler op i nogle af depot-
rummene, hvis de ønsker det og hvis de sørger for oprydning. Nat-Tech 
Bygningsservice skal bare vide, hvor mange hylder og reoler de ønsker til 
næste oprydning, som er i marts 2023.  

 
• Biologisk forretningsudvalg spørger ind til et Edb-rum, som er blevet be-

stilt for mange år siden og som nu er blevet sat op. Instituttet har dog ikke 
længere behov for edb-rummet.  
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Bygningsadministrationen informerer, at Nat-Tech Bygningsservice har 
sat Edb-lokalet i værk efter opfordring fra Nat-Tech Studie. Lokalet skal 
bruges til undervisning og der er brugt mange ressourcer på det og det bli-
ver derfor ikke fjernet igen. En medarbejder fra biologi har været med ind-
over, men denne information er ikke blevet videregivet. Når der sker æn-
dringer, skal Nat-Tech Bygningsservice huske at informere institutsekre-
tæren, så informationen sikres videregivet.  

 
 

• Foreningerne takker for den nye opvaskemaskine, som FM Øst har sat op 
og foreningerne har givet de studerende anvisning om, hvordan de skal be-
handle den. 

 
• Bygningsadministrationen spørger ind til, hvorvidt der kommer andre end 

studerende til festerne i Biologiens hus. Bygningsadministrationen gør op-
mærksom på, at det er vigtigt, at det kun er studerende, der deltager, dette 
er i forhold til alkoholbevillingen.   

 
Foreningerne oplever, at det primært er studerende og ikke så mange ude-
frakommende gæster, der kommer til festerne. Dog kan det være svært at 
vide, om det kun er studerende. 

 
• Fredagsbaren fortæller, at et rum med tørvarer har været ramt af rotter.  

 
3. Nyt fra Bygningsservice 
 

• Administrationen:  
Molekylærbiologi er flyttet ud af Biologiens hus.  
Foreningen Biodans vil gerne være en del af Biologiens hus. De har indtil videre 
brugt Zonen og flyttet bordene for at kunne være der. Det godkendes af Husud-
valget og Biodans er nu en godkendt forening til brug af Biohuset.  
 
• Facility Management:  
I bygning 1221 har der været rotter, hvilket er stoppet nu, dog er der så kommet 
rotter i kælderen. Der er kommet rottebekæmper på, men det er vigtigt at alle 
sørger for at holde dørene lukkede, så rotterne ikke kan kravle ind på depoterne. 
Alt spiseligt der er brudt, skaber lugt og tiltrækker rotterne.  
 
Facility Management Øst har skiftet opvaskemaskinen i Biohuset. 
 
Hvis foreningerne ønsker at få bordpladen i køkkenet lakeret, må de høre kon-
taktpersonen Hans, om de må lakere bordpladen. Bygningsservice vil gerne 
hjælpe med at lakere bordpladen, men det er instituttet, der skal finansiere det.  
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Lige om lidt er der et års gennemgang på udskiftning af vinduer og tag i Biolo-
giens hus og brugerne af huset må dermed gerne melde tilbage til Christian Se-
jerø Andersen, hvis der opleves problemer med dem.   
 
• Rengøringen:  

              Det går godt med rengøringen. 
 

Forretningsudvalget melder tilbage, at det går godt med rengøringen, men at 
der en gang imellem mangler papir og sæbe i Biologiens Hus.  

 
4. Evt. 
Bygningsadministrationen indkalder til møde igen til september næste år 2023. For-
eningerne skal bruge Christian Sejerø Andersen og Bitten Søndergaard, hvis der er no-
get omkring driften af huset og ellers tage fat i Maria Svenstrup Harder.  
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